
College	  van	  Burgemeester	  en	  Wethouders	  
Ganzemarkt	  1	  
Oldenzaal	  
	  
Oldenzaal,	  6	  november	  2015	  
	  
Betreft:	  Schriftelijke	  vragen	  verhoging	  maximale	  snelheid	  A1	  naar	  130	  km/u	  
	  
	  
Geacht	  college,	  	  
	  
Vandaag	  hebben	  we	  in	  Twentsche	  Courant	  Tubantia	  gelezen	  dat	  de	  maximum	  snelheid	  op	  de	  A1	  
langs	  Oldenzaal	  verhoogd	  wordt	  van	  120	  km/u	  naar	  130	  km/u.	  
	  
Graag	  willen	  wij	  antwoord	  op	  de	  volgende	  vragen:	  
	  
1.	  In	  welke	  mate	  en	  hoe	  is	  het	  college	  van	  Oldenzaal	  betrokken	  geweest	  in	  de	  besluitvorming	  
omtrent	  deze	  verhoging?	  
	  
Het	  is	  algemeen	  bekend	  dat	  een	  hogere	  snelheid	  leidt	  tot	  meer	  lawaai	  en	  meer	  uitstoot	  van	  CO2	  
uitstoot	  en	  het	  schadelijke	  stikstofdioxide.	  Door	  grotere	  snelheidsverschillen	  kan	  dit	  ook	  leiden	  tot	  
meer	  onveilige	  situaties	  en	  ongelukken.	  Daarnaast	  is	  de	  tijdwinst	  op	  dit	  traject	  minimaal.	  
	  
2.	  Is	  het	  college	  het	  eens	  met	  dit	  voorgenomen	  besluit.	  Zo	  ja,	  waarom.	  Zo	  nee,	  is	  het	  college	  dan	  
bereid	  om	  de	  bezwaren	  kenbaar	  te	  maken	  bij	  minster	  Schultz	  van	  Haegen	  en	  bij	  Rijkswaterstaat,	  en	  
welke	  acties	  gaat	  het	  college	  ondernemen	  om	  deze	  snelheidsverhoging	  tegen	  te	  gaan.	  
	  
	  
Wij	  zien	  met	  belangstelling	  uit	  naar	  uw	  beantwoording.	  	  
	  
Met	  vriendelijke	  groeten,	  	  
	  
Sandor	  Löwik	  
GroenLinks	  Oldenzaal	  
	  
	  
	  


